
 Verksamhetsberättelse för verksamhetsåret 2019 

                            Gesebols Byalag och Bygdegårdsförening 

 

 
Styrelsen för Gesebols Byalag och Bygdegårdsförening GBBF får efter avslutat 

verksamhetsår avge följande berättelse: 

 

Styrelse: Ordinarie ledamöter under verksamhetsåret 2019, Ing-Marie Odegren 

ordförande, Ulf Axelsson vice ordförande, Jill Larsson sekreterare, Ingemar Olausson, 

Samuel Lindén, Stefan Eriksson, Stefan Karlsson, Assar Nilsson, Kristina Pettersson 

Suppleanter: Åsa Olausson 

Revisorer: Rolf Stenström, Marita Johansson 

Revisor suppleant: Ann Svensson 

Kassör: Siv Eriksson 

Styrelsen har haft fem ordinarie protokollförda styrelsemöten, ett arbetsmöte i maj 

samt ett möte med Bygdegårdsvärdarna i november.  

Under 2019 i övrigt tre kommittéer. Nedan följer en sammanställning över 

kommittéernas verksamheter: 

Byggnads- och interiörkommittén.  

Kommittén ansvarar för att hålla Bygdegården i gott skick. Sammankallande har varit 

Stefan Erikson. 

- Stefan Eriksson, Kjell-Erik Eriksson, Stefan Carlsson, Lars-Göran Carlsson 

och Mikael Levinsson gjorde en arbetskväll med att bl.a. återställa gräsmattan 

efter åtgärdad avloppsläcka 

- Installerat två nya ytterbelysningar.  

- Ingmar Odegren har röjt sly runt parkeringen 

- Assar Nilsson har klippt gräs 

- Stefan Carlsson har skött snöröjning under året 

Kultur- och arrangörskommittén.  

Kommittén har som målsättning att genomföra aktiviteter i syfte att samla byns 

innevånare till gemensamma aktiviteter för att sprida glädje och gemenskap. 

Kommittén har med mycket stor uppskattning genomfört fyra aktiviteter under ledning 

av styrelseledamöterna och med stor hjälp av frivilliga i byn. 

- Valborgsmässofirande på Håkan Olaussons äng intill Stockasjön 



- Midsommarfirande på Bosse Willmans äng intill Stockasjön  

- Tipspromenad med korvgrillning vid Sörsjön  

- Höstkonsert i Bygdegården där gruppen Honkey Tonk spelade och 

gästframträdande av Anders Karlenström samt Musik Quiz lett av Camilla 

Lundin. 

Samtliga aktiviteter har varit välbesökta. 

Väg- och Vattenkommittén   

Ingmar Odegren ansvarar för Väg- och Vattenkommittén   

- Under året har Britt-Marie och Bengt Hallingström, som i ingår i kommittén, haft 

kontinuerliga kontakter med ägaren om tappningsrätten för Gesebolsjön. Detta 

är en av anledningarna till att tappningen har varit måttlig under 2019. 

- Trafikverket har under december månad rätat upp stolpar som varit sneda, 
samt bytt ut trasiga lampor på belysningen genom byn. 
 

- På inrådan av flera bybor och en uppfattning om att det ligger i majoritetens 
beslutade styrelsen att ge ansvarig för Väg- och Vattenkommittén att samla in 
underlag för att begära en hastighetssänkning genom byn. Nuvarande 
hastighetsgräns på 70 km/h upplevs som allt för hög med tanke på hur många 
som går och cyklar längsmed denna ganska smala landsväg. Därtill är det gott 
om djur i skogarna varför risken för viltolyckor är tämligen hög. Vår önskan är 
att få ned hastigheten till 50 km/h. 
Länsstyrelsens svar på vår begäran: Trafikverket kommer att avstyrka en 
hastighetssänkning och att lokalpolisen inte har några invändningar.  
Generellt säger Länsstyrelsen att de är restriktiva vad det gäller 
hastighetsbegränsningar då det åligger föraren av fordonet att anpassa sin 
hastighet till rådande omständigheter.  

 
Uthyrningsverksamheten under 2019 
Kristina Pettersson har varit ansvarig för uthyrningen.  

- Det har varit ett par barnkalas, julfirande, bröllop samt diverse fester och 

föreningsutbildningar i lokalerna. 

- PRO hyr lokalerna månadsvis och har uttalat till kommunen att de är mycket 

nöjda med att vara bygdegården. 

 

- Årsvis återkommande hyr en del vägföreningar. 

 

Övriga aktiviteter 

- Månadsfika med temat ”Gesebol” har genomförts den första onsdagen i 

månaden med start i maj. Fikat har varit mycket välbesökt.  

- Våffelcafé på långfredagen med underhållning ordnat av Monika o Reidar 

Hindorf , Ingmar och Ulla Odegren, Kjell-Erik och Siv Eriksson  Våffelcafét var 

mycket välbesökt. 

Hjärtstartare och HLR utbildning 



I augusti fattade styrelsen beslut om att gå ut och fråga de som bor i byn om 

det fanns intresse av att bidra med pengar till en Hjärtstartare 

Intresset var stort och i oktober köptes hjärtstartaren  

- Ulf Axelsson har varit ansvarig för inköp av Hjärtstartare 

- Kjell-Erik Eriksson har monterat Hjärtstartaren i skåpet vid anslagstavlan 

- Lennart och Jill Larsson har organiserat HRL utbildning i tre omgångar. Totalt 

har 44 personer genomgått utbildning. Ytterligare utbildningstillfälle kommer 

att erbjudas under 2020 för de som står på väntelistan 

Lennart o Carolin Dahl har genomfört utbildningen utan kostnad  

Borås Tidning var på plats vid ett av utbildningstillfällena och gjorde ett positivt 

reportage.  

- Assar Nilsson kommer att utföra kontinuerlig tillsyn av hjärtstartaren 

- Byabladet har kommit ut tre gånger under 2019 och början av 2020 med 

Samuel Lindén vid pennan. 

Stefan Carlsson och Jill Larsson administrerar information på hem- och 

facebooksidan. 

Ingemar Olausson ansvarar för ljudanläggningen vid alla våra aktiviteter. 

 

- Två promenadgrupper har varit aktiva under året. Kjell-Erik Eriksson och 

Christina Gustafsson har varit ansvariga för var sin grupp. Grupperna har 

träffats på tisdagar ett 40-tal gånger under året. 

Gruppen ”Gesebolspojkarna” ledd av Kjell-Erik Eriksson gjorde promenader 

bl.a. vid Pikesjö i Borås, Lygnern i Sätila och Kransmossen i Borås 

Gruppen ”Hälsa o välbefinnande” ledd av Christina Gustafsson gjorde förutom 

promenader i Gesebol, utflykter till, Hedared, Vängamosse, Hyssna. 

 

Värdfamiljer 

Lennart Nilsson har samordningsansvar för bygdegårdens värdfamiljer.  

 

- Styrelsen bjöd in värdparen den 20 november till en sammankomst med en 

enkel måltid för att visa uppskattning för den tillsyn och skötsel som görs av 

bygdegården under året. 

Värdparen är Rolf och Ann-Christine Stenström, Christina o Rolf Gustafsson, 

Kjell-Erik o Siv Eriksson, Ulla o Ingmar Odegren, Ing-Marie o Lars-Göran 

Carlsson, Reidar o Monika Hindorf, Ann o Richard Svensson, Helene o 

Lennart Nilsson, Britt o Robert Björkebo samt Sofia Leijrin är värdar för 

Bygdegården.  

 

 
Representation  

- Kjell-Erik Eriksson och Siv Eriksson var ombud på distriktets stämma 2019. 
- Siv Eriksson representerade föreningen på Sjuhärads Bygdegårdsdistrikts 

kursdag i Rångedala 
 

 



Grannsamverkan.  

Samverkansgruppen som bildades 2009 fortsätter som tidigare.  

- Nya skyltar är beställda av polismyndigheten 

 

Föreningens medlemsantal  

Antalet medlemmar är stabilt. 

 

Studieförbundet Vuxenskolan  

Under verksamhetsåret, liksom tidigare har vuxenskolan stöttat föreningen genom 

bidrag till 3 studiecirklar och fyra aktiviteter vilket föreningen känner stor tacksamhet 

för. 

 

Styrelsen vill tacka medlemmarna för visat förtroende 

 

Gesebol 2020 

 

 

Ing-Marie Odegren   Ulf Axelsson 

Ordförande     Vice ordförande 

 

Jill Larsson   Stefan Carlsson 

Ledamot    Ledamot 

 

Stefan Eriksson   Samuel Lindén 

Ledamot    Ledamot 

 

Ingemar Olausson   Kristina Pettersson 

Ledamot    Ledamot   

 

Assar Nilsson 

Ledamot 

 


